

入学注册材料核对清单 | Admissions Check List

- 幼儿1寸证件照片6张
6x Passport-size photo of the student
- 2位经您授权允许接送幼儿的人员的正面照片（每人1张）
One recent passport size photo for each parent or guardian who is authorized to collect the student from school
- 幼儿身份证、户口本（首页、户主页、幼儿页）、出生证明复印件各1份
Photocopy of student's passport or ID, household registration booklet and birth certificate
- 父母身份证复印件各1份、户口本复印件各1份
Photocopy of both parents' passports or ID and household registration booklet
- 幼儿三个月内指定医院的体检报告
Photocopy of the student's up to date physical examination record
- 幼儿保健手册原件
Original health handbook
- 幼儿免疫登记本原件和复印件
Original and photocopy of student's up to date vaccination record
- 幼儿预防接种情况审核报告
Photocopy of updated vaccinations report
- 健康调查表
Health check up form
- 家长须知
Parents' hand book

1. 幼儿入园需妇幼保健院出具的“幼儿入园体检报告”
2. 体检必检项目(入园体检套餐):身高、体重、五官(口腔, 鼻子等)、视力、听力、内外科检查(皮肤、心脏、肝脾、脊柱、四肢等)、抽血项目(血红蛋白 Hb 和丙氨酸氨基转移酶ALT)